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Protokół nr 32/2021 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 
z dnia 18 sierpnia 2021 r., godz. 13:00 
 
Ad. pkt 1 
Otwarcie posiedzenia 

Podczas otwarcia posiedzenia nieobecny Wicestarosta Andrzej Lewandowski. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu 
uczestniczył Starosta Michał Kochanowski. 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził 
Przewodniczący Komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził 
prawomocność obrad oraz przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na 

XXXVII sesji Rady Powiatu w dniu 19 sierpnia 2021 roku w sprawach: 

a) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 
b) oceny ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 
c) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2021; 
d) utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego; 
e) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na 

zimowym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta 
Kętrzyn; 

f) udzielenia dotacji w 2021 roku na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, usytuowanym na terenie Powiatu Kętrzyńskiego dla Rzymskokatolickiej 
Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Wilkowie; 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
h) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 

4.  Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
5. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23 czerwca 2021 r. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.   
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Ad. pkt 3 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia pozostałych 
projektów uchwał będących przedmiotem XXXVII sesji Rady Powiatu: 
 
 

a) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
  

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 5 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 2). 

 
 

b) nadania Statutu Powiatowemu Domowi Dziecka w Reszlu 
 
  Radna Urszula Baraniecka powiedziała, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 
wymienione są przyczyny sytuacji finansowej takie jak: 
- wpływ odgórnych regulacji na poziom wynagrodzeń, 
- złe finansowanie usług medycznych, 
- zużycie sprzętu. 
 
 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że zużycie sprzętu w 80% jest niepokojące. 
 Radna Urszula Baraniecka wyjaśniła, że od kilku lat nie była podwyższana 
wycena Narodowego Funduszu Zdrowia za określone usługi medyczne, a koszty stale 
rosną. 
 
 Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki poinformował, że projekt uchwały zawiera 
ocenę sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie i przedstawia ją jako 
stabilną. Skarbnik wyjaśnił, że ocena w ubiegłych latach była określana jako trudna lub 
bardzo trudna, ale poprawiła się. Skarbnik powiedział, że w załączniku do projektu 
uchwały można zauważyć, że zyskowność jest na poziomie 15 punktów, wskaźnik 
płynności 16/25, wskaźnik efektywności 10/10, natomiast wskaźnik zadłużenia wynosi 
0/20 punktów, który wynika z tego, że w 2007 r. zaciągnięto kredyt w kwocie 5 000 000 
zł. Starosta powiedział, że sytuacja finansowa szpitala jest już inna w porównaniu z 
poprzednimi latami, dlatego że w poprzednim roku szpital wykazał zysk netto w kwocie 
3 500 000 zł, a w bieżącym roku po 6 miesiącach Szpital wykazuje zysk 3 356 000 zł. 
Skarbnik dodał, że zobowiązania są zdecydowanie niższe, ponieważ rok temu były one 
wyższe o 1 121 000 zł. Ponadto Skarbnik poinformował, że Szpital posiada środki 
pieniężne na rachunkach, więc jest to bufor bezpieczeństwa, który pozwala poradzić 
sobie nawet, gdy sytuacja będzie trudna. Skarbnik powiedział, że ze strony finansów 
Szpital jest w stabilnej sytuacji i na dzień dzisiejszy nie ma zagrożeń finansowych. 
Skarbnik wyjaśnił, że prognoza na lata 2021-2023 jest niekorzystna, ponieważ Dyrektor 
ma konserwatywne podejście i zakłada gorszy scenariusz, natomiast życie to weryfikuje 
i w tym roku pomimo zakładanej straty jest 3 396 000 zł zysku na koniec czerwca.  
 Starosta Michał Kochanowski dodał, że w budżecie szpitala zapisana jest 
rezerwa na roszczenia, ponieważ prowadzone są postępowania w sprawie 
odszkodowań za działania oddziału chirurgii w 2018 roku dotyczące śmierci pacjenta. 
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 Starosta poinformował również, że od 10 lat kwota przyznawana z Narodowego 
Funduszu Zdrowia za dane zabiegi, ale zmieniły się metody leczenia i ceny leków.  
Ponadto Starosta poinformował, że w Internecie pojawiły się artykuły mówiące o tym, 
że Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie przepłaca za lekarzy, a oddział chorób 
wewnętrznych jest zawieszony, co powoduje niepotrzebny zamęt wewnątrz placówki, 
a to fakty świadczą o tym, że podejmowane są działania dające pozytywne efekty 
względem szpitala. Starosta poinformował, że w kętrzyńskim szpitalu pracuje 
znakomity zespół chirurgów i faktycznie jest problem z oddziałem wewnętrznym ale 
ma to związek z tym, że placówka była przez 7 miesięcy szpitalem zakaźnym i jest zbyt 
mało lekarzy. Starosta powiedział, że podpisana jest już pierwsza umowa na staż 
specjalizacyjny, a także trwają poszukiwania rezydentów, aby wzmocnić codzienne 
funkcjonowanie szpitala. 
 Radny Lech Ryndzionek zauważył, że sprzęt jest zużyty w 82% i zapytał, czy 
pracownicy nie boją się go używać.  
 Starosta wyjaśnił, że szpital otrzymał środki na kupno nowego aparatu RTG z 
ramieniem C dla chirurgów ortopedycznych, natomiast przy remoncie bloku 
operacyjnego również zostanie zakupiony nowy sprzęt. Starosta dodał, że podczas 
funkcjonowania placówki jako szpital zakaźny, została ona wyposażona w 
kardiomonitory i respiratory. 
 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że nie można źle oceniać Szpitala 
Powiatowego w Kętrzynie ale należy pomyśleć co będzie w przyszłości i jakie działania 
będzie trzeba podjąć. 
 Starosta wyjaśnił, że poszukiwany jest lekarz internista, aby  oddział w pełni 
funkcjonował. Dodał, że ortopedia ma pełną kadrę, a ponadto cały czas działa OIOM, 
oddział dziecięcy i poradnia ginekologiczna. 
 Radna Urszula Baraniecka poprosiła Starostę o podkreślenie na najbliższej sesji Rady 
Powiatu informacji, że szpital nadal będzie funkcjonował, ponieważ pojawiają się 
wśród mieszkańców obawy, że szpital zostanie zamknięty. Radna dodała, że krążą 
plotki na temat szpitala i gdy nie będzie reakcji na takie działania to pracownicy szpitala 
zaczną obawiać się o swoje stanowiska i poszukiwać zatrudnienia w innych miejscach.  
 Starosta powiedział, że będzie wyjaśniał i prostował nieprawdziwe informacje 
podczas sesji  ale również tekst informacyjny ukaże się w gazecie oraz w Internecie.  
 
Na posiedzenie przybył Wicestarosta Andrzej Lewandowski.  
 

Komisja Edukacji i Kultury głosami 5 „za” i 1 „wstrzymującym się” pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 3). 
 
 

c) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kętrzyńskiego na rok 2021 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 4). 
 
 

d) utworzenia Młodzieżowej Rady Powiatu Kętrzyńskiego 
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  Radny Lech Ryndzionek powiedział, że taka Rada funkcjonowała już w Urzędzie 
Miasta. 
 Radna Urszula Baraniecka stwierdziła, że funkcjonowanie Młodzieżowej Rady 
zależne jest od doboru uczniów i określenia zasad, aby uczniowie traktowali pracę w 
Młodzieżowej Radzie jako możliwość nabycia doświadczenia, a nie sposób na 
zwalnianie się z lekcji. 
 Wicestarosta powiedział, że warto spróbować i dać szansę młodzieży na 
działalność w Młodzieżowej Radzie Powiatu. 
 

Komisja Edukacji i Kultury głosami 5 „za” i 1 „wstrzymującym się” pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały (zał. nr 5). 
 

e) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na 
zimowym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta 
Kętrzyn 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 6). 
 
 

f) udzielenia dotacji w 2021 roku na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, usytuowanym na terenie Powiatu Kętrzyńskiego dla 
Rzymskokatolickiej Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa  
w Wilkowie 

 
 Radny Piotr Węglarski zapytał, czy dotacja w całości pokrywa koszty 
zaplanowanych prac. 
 Wicestarosta odpowiedział, że nie pokrywa w całości. Wyjaśnił, że każda parafia 
ma bardzo duże potrzeby, a przyznana kwoty wynika z uchwały, która ustala stałą 
kwotę 10.000 zł rocznie na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 7). 
 
 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

Skarbnik Powiatu Bogusław Lichocki przedstawił propozycje zmian zawartych w 
projekcie uchwał w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021: 

 
I. Zmiany dochodów i wydatków – zadania zlecone 
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1. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 186/2021 z dnia 

29.07.2021 r. zwiększono plan dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 4 881,77 zł, 

z przeznaczeniem na wyposażenie w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały 

ćwiczeniowe. Zadanie realizowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy 

w Kętrzynie (4 834,75 zł) oraz Starostwo Powiatowe – obsługa zadania (47,02 zł) 

Zw. D.  801; 80153; § 2110 – 4 882 zł 

Zw. W.                       § 4210 –       47 zł 

                                   § 4240 –  4 835 zł  

 

2. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 205/2021 z dnia 

09.08.2021 r. zmniejszono plan dotacji celowej dla Powiatu o kwotę 9 000 zł, 

na „Zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie” dla Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie 

Zmn. D. 852; 85205; § 2110 – 9 000 zł 

Zmn. W.                      § 4210 –    410 zł 

                                     § 4220 –      90 zł 

                                     § 4300 – 8 500 zł 

 

3. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 193/2021 z dnia 03.08.2021 r. 

zmniejszono plan dotacji celowej o kwotę 939 zł, na sfinansowanie pobytu dzieci 

cudzoziemców w Powiatowym Domu Dziecka w Kętrzynie 

Zmn. D. 855; 85510; § 2110 - 939 zł 

Zmn. W.                      § 4300 - 939 zł 

 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 

 

1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie dokonać przeniesienia planu 

wydatków pomiędzy paragrafami budżetu jednostki w kwocie 25 820 zł, z 

przeznaczeniem na wynagrodzenia i zakup usług zdrowotnych 

Zmn. W. 600; 60014; § 3020  –    5 000 zł 

                                      § 4040  – 13 820 zł 

                                      § 4710  –   7 000 zł 

Zw. W.                         § 4010  – 25 320 zł 

                                      § 4280  –      500 zł 

 

2. Wprowadzić do budżetu nowe zadania inwestycyjne realizowane wspólnie z 

Gminą Kętrzyn w systemie 50/50:  

1)  Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno -

 użytkowych drogi powiatowej nr 1727N na odcinku Nowa Różanka do granicy 

Gminy w kierunku miejscowości Winda. Wartość inwestycji 100 000 zł, z czego 

udział Gminy wynosi 50 000 zł , udział Powiatu 50 000 zł; 
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2) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno -

 użytkowych drogi powiatowej nr 1733N na odcinku Nakomiady-Salpik. Wartość 

inwestycji 62 000 zł, z czego udział Gminy wynosi 31 000 zł, udział Powiatu 

31 000 zł; 

3) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno -

 użytkowych drogi powiatowej nr 1968N na odcinku Wilkowo-Stachowizna. 

Wartość inwestycji 36 000 zł, z czego udział Gminy wynosi 18 000 zł, udział 

Powiatu 18 000 zł; 

4) Opracowanie dokumentacji projektowej pn. Poprawa parametrów techniczno -

 użytkowych drogi powiatowej nr 1799N na odcinku od DW 650 do granicy Gminy 

w kierunku miejscowości Dłużec. Wartość inwestycji 68 000 zł, z czego udział 

Gminy wynosi 34 000 zł , udział Powiatu 34 000 zł. 

Dokonać przesunięcia z zadania Inwestycje wspólne z gminami 50/50: udział 
powiatu – w kwocie 133 000 zł, udział Gminy - w kwocie 133 000 zł 
Zmn. W. 600; 60014; § 6050 – 266 000 zł 

Zw. W.                          § 6050 – 266 000 zł 

 

3. Powiat Kętrzyński otrzymał dofinansowanie na trzy zadania mające na celu poprawę 

bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, tj.: 

1) Wykonanie (budowa) przejścia dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi 

powiatowej nr 1735N Kętrzyn-Sławkowo-Nakomiady z drogą podporządkowaną 

(koszt całkowity zadania 66 266 zł; dofinansowanie RFRD - 53 012 zł, 

dofinansowanie Gminy Kętrzyn - 6 627 zł, udział Powiatu – 6 627 zł), 

2) Budowa oświetlenia przy przejściu dla pieszych na drodze powiatowej Nr 1398N 

w miejscowości Frączkowo (koszt całkowity zadania 16 098 zł, dofinansowanie 

RFRD - 12 878 zł, dofinansowanie Gminy Barciany 3 220 zł), 

3) Rozbudowa oświetlenia istniejącego przejścia dla pieszych w miejscowości 

Mołtajny na drodze powiatowej Nr 1713N (koszt całkowity zadania 10 010 zł, 

dofinansowanie RFRD - 7 400 zł, dofinansowanie Gminy Barciany - 1 850 zł, udział 

Powiatu – 760 zł).  

Dokonać przesunięcia z zadania Inwestycje wspólne z gminami 50/50 udział powiatu 
– w kwocie 7 387  zł 
Zw. D. 600; 60014; § 6350 – 73 290 zł 

                                   § 6300 – 11 697 zł 

Zmn. W.                    § 6050 –    7 387 zł 

Zw. W.                       § 6050 – 92 374 zł 

 

4. Na wniosek Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości dokonać 
zmniejszenia planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. „Zakup kserokopiarki 
na potrzeby Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości” o kwotę 
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10 266 zł i zakupu usług pozostałych o kwotę 35 234 zł. Dla zbilansowania budżetu 
zmniejszyć wolne środki o kwotę 45 500 zł 
Zmn. W. 710; 71012; § 6060 – 10 266 zł 

                710; 71095; § 4300 – 45 500 zł 

Zw. W.    710; 71012; § 4300 – 10 266 zł 

Zmn. Przychody;         § 950   – 45 500 zł 

 

5. Na wniosek Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego dokonać 

przeniesienia planu wydatków między jednostkami, rozdziałami i paragrafami 

w kwocie 218 700 zł, oraz zwiększenia w kwocie 15 500 zł. Zmiany związane są z 

przejęciem przez CUW PK z dniem 1 września 2021 r., konserwatorów z I LO, PCE 

oraz ZS MCS na podstawie Uchwały nr XXXIV/289/2021 Rady Powiatu w Kętrzynie z 

dnia 29 kwietnia 2021 r. oraz zwiększeniem etatu związane z przejściem na 

emeryturę w  2021 roku trzech księgowych. Dla zbilansowania budżetu zwiększyć 

wolne środki o kwotę 15 500 zł 

Zmn. W. 750; 75085; § 4710 –  10 000 zł (CUW PK) 

                801; 80115; § 4010 –  68 500 zł (PCE) 

                                      § 4110 –  13 670 zł (PCE) 

                                      § 4010 –  68 000 zł (ZSz MCS) 

                                      § 4110 –     7 200 zł (ZSz MCS) 

                         80120; § 4010 –  43 500 zł (I LO) 

                                      § 4110 –     7 830 zł (I LO) 

Zw. W.   750; 75085; § 4010 – 205 500 zł (CUW PK) 

                                      § 4110 –   28 700 zł (CUW PK) 

Zw. Przychody;           § 950   –   15 500 zł 

 

6. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie 
dokonuje się zmiany nazwy zadania planowanego w dziale 754, rozdział 75495, § 
6170 w kwocie 40 000 zł, z „Wpłata na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie” na „Wpłata na Wojewódzki 
Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na zakup samochodów ratowniczo-
gaśniczych dla Państwowej Straży Pożarnej z terenu Województwa Warmińsko-
Mazurskiego”. 
 

7. Na wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Kętrzynie udzielić pomocy 

finansowej dla Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Policji w Olsztynie w kwocie 

30 000 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu osobowego na 

potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie. Dla zbilansowania budżetu 

zwiększyć wolne środki 

Zw. W. 754; 75495; § 6170 – 30 000 zł 

Zw. Przychody;         § 950  –  30 000 zł 
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8. Na wniosek Wydziału Oświaty i Zdrowia dokonać przeniesienia planu wydatków 

pomiędzy szkołami oraz paragrafami budżetu w kwocie 4 200 zł, z przeznaczeniem 

na jednorazowe dofinansowanie prowadzenia zajęć wspomagających w formie 

dotacji celowej 

Zmn. W. 801; 80116; § 2540 – 4 200 zł (Szkoła Policealna Farmaceutyczna w 

Kętrzynie) 

Zw. W.             80120; § 2830 – 4 200 zł (II Prywatne Liceum Ogólnokształcące w 

Kętrzynie) 

 

9. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Wspierania i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie 

dokonać przeniesienia planu wydatków pomiędzy paragrafami w kwocie 5 000 zł  

Zmn. W. 801; 80146; § 4260 – 4 000 zł 

                854; 85406; § 4710 – 1 000 zł 

Zw. W.    801; 80146; § 4700 -  4 000 zł 

                 854; 85406; § 4700 – 1 000 zł 

 

10. Decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 174/2021 z dnia 

23.07.2021 r. zwiększono plan dotacji celowej o kwotę 71 040 zł, przeznaczoną na 

dofinansowanie działalności Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie   

Zw. D. 852; 85202; § 2130 – 71 040 zł 

Zw. W.                      § 4210 – 56 640 zł 

                                   § 4300 – 14 400 zł 

 

11. W związku z organizacją VI Akcji „Sprzątania Lasów” wystąpiono do WFOŚiGW 

w Olsztynie o dotację oraz do sponsorów o dofinansowanie akcji. Zwiększyć 

dochody i wydatki o kwotę 6 500 zł 

Zw. D. 900; 90095; § 0960 – 1 500 zł 

                                   § 2440 – 5 000 zł 

Zw. W.                      § 4190 – 1 500 zł 

                                   § 4210 – 3 000 zł 

                                   § 4300 – 2 000 zł 

 

 

 Radny Piotr Węglarski zapytał, czy środki przeznaczone na dokumentacje 

techniczne dotyczą inwestycji, na które zostały już pozyskane środki czy 

przygotowuje się je na przyszłość. 

 Skarbnik wyjaśnił, że zasada jest taka, iż środki na dokumentację są 

zabezpieczane już na etapie projektowania budżetu i są rozdysponowane zgodnie z 

oczekiwaniami Wójtów i Burmistrzów, którzy formułują potrzeby, natomiast 

posiadając dokumentację można ubiegać się o pozyskanie środków zewnętrznych na 

daną inwestycję. Radny Lech Ryndzionek poinformował, że pomiędzy Drogoszami a 

Krelikiejmami pozostał kawałek drogi, która nie jest wyremontowana. Radny 

wyjaśnił, że kiedyś była to droga brukowa, natomiast niedawno zasypano drogę 
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piaskiem, przez co podczas jazdy unoszą się kłęby kurzu. Radny dodał, że mieszkańcy 

nie są zadowoleni z takiego rozwiązania i proszą aby na tym odcinku wylać asfalt.  

 Wicestarosta wyjaśnił, że w Powiat posiada 430 km dróg, a w tym ok. 200 km 

dróg szutrowych i nie ma możliwości przeprowadzenia remontu na każdej drodze  

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (zał. nr 8). 
 

h) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 

 

Wicestarosta wyjaśnił, że skarga nie powinna zostać złożona na Szpital Powiatowy w 

Kętrzynie, a na obsługę prosektorium czyli firmę wypełniającą zadanie na podstawie 

umowy. Wicestarosta dodał, że została zawarta nowa umowa, w której wprowadzono 

zapis o przechowywaniu ciała przez 72 h bez opłaty. 

 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 9). 
 

Ad. pkt 4 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 
  
 Radna Urszula Baraniecka powiedziała, że należy wyjaśnić, jak naprawdę 

wygląda koncepcja obwodnicy miasta Kętrzyna. Radna wyjaśniła, że w mediach 

pojawiły się informacje, że odbyło się spotkanie w tej sprawie i zapytała gdzie można 

sprawdzić plan obwodnicy. 

 Wicestarosta wyjaśnił, że koncepcję opracowuje Miasto Kętrzyn przy udziale 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, więc odpowiedzi na takie pytania powinien udzielić 

Burmistrz.  

 Radna Urszula Baraniecka powiedziała, że  chciałaby aby odbyło się spotkanie, 

na którym radni poznają plany dotyczące obwodnicy.  

 Następnie radna Urszula Baraniecka powiedziała, że Powiat posiada w swoich 

zasobach wyremontowany basen, w związku z czym można byłoby zorganizować 

zajęcia pływania dla dzieci z terenu powiatu. 

 Wicestarosta wyjaśnił, że taki program funkcjonował i uczniowie wszystkich 

szkół mogli uczestniczyć w zajęciach nauki pływania za darmo ale Gmina lub Miasto 

musiały zapewnić transport. 

 

 

Ad. pkt 5 
Przyjęcie protokołów 
 Komisja Edukacji i Kultury w głosowaniu przyjęła: 

 jednogłośnie głosami 6 „za” – protokół z posiedzenia w dniu 23 czerwca 2021 r. 
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Ad. pkt 6 
Zamknięcie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 14:10. 

 
 
 

Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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